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ciós d’aquest assumpte i del s acords ültims dcls 
représentants de la Sub-Ponènc a, per tal que en 

un termini que el Conseil podrà fixar, es faci pu- 
blic per tal que els metges interessai s puguin for

mular per escrit les suggerències o esmenes neces- 

sàries i fer llavors un conseil amb caràcter extra

ordinari en que fix ’’ d'una manera definitiva cl 
funcionament d’aquesta Mutualitat. Amb aquesta 

proposició creu es donaria, a mes, una merescuda 

satisfaccio als Companys signants de la proposi
ció nue avui s ’ha rebut.

El Dr. Abellô intervé i diu que al seu judici 

aquesta proposició vulnera el de l’Assemblea que 

va acordar es fes ja pel mes de novembre passat. 

Ci eu, però, que la proposició que avui signai 
cinquanta très Companys, fàcilment la signarien 

dos-cents, i creu també que no hem d 'èsser tan 

estric ament rigorosos amb 1111 acord que pot es

ser un defecte per la bona marxa del Sindicat.

Intervenen també el Dr. Vilardell, el Dr. Co

mas i Camps, i novament els Drs. Cabré i Abellô 

aclarint que en la informaciô publica, per la ma

jor claredat, han d’anar-hi els très’ projectes: el 

del Conseil, el de la Ponència i' el de la Sub-Pu- 
nèneia.

El Dr. Comas demana que es llegeixi l’acord 
de l ’Assemblea.

Ei Sr. Secretari el llegeix.

El Dr. Masriera diu que de lacord de TA s

semblea es desprèn que la Comissió no solament 

tenia l’encàrrec de fer aquest Reglament, sino 

que tenia a niés 1111 poder executiu per a posar

lo en vigor durant tot el mes de novembre passat. 

Tant és ai xi que la Comissió va creu re que ten a 

aquest encàrrec. que ha fet ja el projecte d’Es a- 

tuts de la Cooperativa, el quai projecte s ’ha en

viât a tots els Consellers i que potser degut a la 

premura de temps no és el dia encara de poder- 

la discutir. A ix i creu que la informaciô püblica 

hauria de fer-se a base del projecte d’Estatuts 

de la Cooperativa de Treball aprovats per la Sub- 
Comissiô, el projecte de Reglament que es re- 
dacti tenint per base els acords de la Sub-Co- 

miss ó i el projecte del Reglament antic del Con
seil del Sindicat i per a illustrar els informants, 

coin a informaciô, que s’exposi el projecte antic 
del Conseil del Sindicat junt amb el projecte de 
la ponència d’Assegurances sobre la Salut.

El darrer acord de referèneia, diu literalmen». :

A C O R D S  D E  L A  S U B C O M IS S IÓ  D E  L A  

P O N E N C IA  D E  M U T U A L I T A T S

Sessió del dia 17 de desembre de 1934

Portar a la deliberado del Conseil General del 

Sindicat, la sessió del quai lia de ce’ebrar-se el 
prôxim dia 20, el Projecte d ’Estatuts per a la 

crcació de la “ Cooperativa de prestado de ser- 
vei mèdic del Sindicat de Metges de Catalunya” 

del quai projecte se’n remetrà 1111 exemplar pel 

seu estudi a cada senyor Conseller, amb tota ur
gencia.

Que el Conseil General del Sindicat nomeni 

una Junta Directiva provisional amb carácter de 

comissió organizadora, la qual estudiará i modi

ficara els dos projectes redactats, o sigui l’accep- 

tació del projecte del Conseil al que s ’hi faran 
les següents addicions :

a) Fixacions de les regles cringrés per caté

gories. d’acord amb la reglamentado de la ponen

cia d’entitats d’assegurança sobre la salut aprc- 
vada pel Conseil.

b) F  xació de les tarifes d’honoraris que es- 
tableix la mateixa reglamentació amb 'les correc- 
cions que la Comissió organizadora cregui per

tinents, degudament assessorada per les entitats 
especialitzades.

c) Que la propia Junta o Comissió o rg a n i

zadora faci les consultes necessáries amb les Cor- 
poracions de carácter económic per a establir 

quatre classificacions que es tradueixin en quatre 

quotes de 2*50,'5, 10 i 15 pesse es i manera d ’és- 
tablir-les.

d) Que en el projecte a redactar quedi ben 

précisât que el metge pugui escollir la categoría 

en qué vulgui iiiscriure’s i la Junta o Conseil* de 

la Cooperativa acordi la classificació en qué el 
metge lia d’ésser inscrit.

L a installació de les oficines de la Cooperativa 

sera feta en un local del Casal del Metge, amb 
persona*! alié a Tactual i completament aïllades de 
les avui mstallades i amb accès pel carrer de la 
Tapineria.”

Tntervé de 11011 el Dr. Cabré i fa notar al doc
tor Masriera que acaba de dir que el projecte 

d’Estatuts de la Cooperativa de Prestació de ser- 

veis médics del Sindicat de Metges de Catalu

nya s’ha passat a estudi deis senyors Consellers,


